



...
STC Profile

STC SOLUTIONS

SERVICE THAT COUNTS Service der zählt



STC (Hong Kong Standards and Testing Centre) is the first independent, not-for-profit testing, inspection and certification organization in Hong Kong. Since its establishment in 1963, STC has been dedicated to providing professional, reliable and comprehensive testing and inspection services, and issuing the highest quality reports to ensure product compliance with relevant technical and safety requirements while keeping pace with the development of trade and industry. Our experienced auditors and inspectors provide a range of inspection services from factory audit to pre-shipment inspection to warrant the goods to be delivered are up to required standards in safety, quality, reliability and functionality.

STC (Hong Kong Standards and Testing Centre) ist die erste unabhängige, gemeinnützige Prüf-, Inspektions- und Zertifizierungsstelle in Hongkong. Seit ihrer Gründung im Jahre 1963 widmet sich STC der Bereitstellung professioneller, zuverlässiger und umfassender Prüf- und Inspektionsdienste und erstellt hochwertige Berichte, die die Einhaltung der einschlägigen technischen und sicherheitstechnischen Anforderungen gewährleisten und gleichzeitig mit der Entwicklung von Handel und Industrie Schritt halten. Unsere erfahrenen Prüfer und Inspektoren bieten eine Reihe von Inspektionsleistungen von Firmenaudits bis Vorversandkontrollen an, um zu garantieren, dass die zu liefernden Waren den geforderten Standards in Sicherheit, Qualität, Zuverlässigkeit und Funktionalität entsprechen.

SCOPE OF SERVICES Leistungsumfang



GLOBAL NETWORK Globales Netzwerk



To meet global demand for testing services, not only has STC set up testing laboratories and / or offices in Dongguan, Shanghai, Changzhou, Guangxi and Heilongjiang, but also has it landed in Vietnam, Japan, the USA and Germany. In the future, STC will keep exploring and investing in emerging markets.

Um der globalen Nachfrage nach Prüfdienstleistungen nachkommen zu können, hat STC nicht nur Prüflaboratorien bzw. Büros in Dongguan, Shanghai, Changzhou, Guangxi und Heilongjiang eingerichtet, sondern auch in Vietnam, Japan, den USA und Deutschland. STC wird sich auch zukünftig weiter entwickeln, weiter erkunden und in die aufstrebenden Märkte investieren.

ACCREDITATION Akkreditierung



STC is recognized by various organisations and accreditation bodies around the world, and is the only CB Testing Laboratory in Hong Kong under the National Certification Body of China. We are also the first laboratory in Hong Kong accredited by China National Accreditation Service for Conformity Assessment (CNAS), Federal Communications Commission (FCC) and Deutsche Akkreditierungsstelle GmbH (DAkkS).

STC ist von verschiedenen Organisationen und Akkreditierungsstellen weltweit anerkannt und ist das einzige CB Prüflabor in Hongkong unter dem 'National Certification Body of China'. Wir sind auch das erste Labor in Hongkong, dass von China National Accreditation Service für Konformitätsbewertung (CNAS), der Federal Communications Commission (FCC) und der „Deutsche Akkreditierungsstelle GmbH“ (DAkKS) akkreditiert wurde.



Please contact our customer service representatives or visit our website for further details.

Für weitere Informationen kontaktieren Sie bitte unseren Kundenbetreuer oder besuchen Sie unsere Webseite.

CHINA

HONG KONG

The Hong Kong Standards and Testing Centre Ltd. (Headquarters)

10 Dai Wang Street, Tai Po Industrial Estate, Tai Po, N.T., Hong Kong

+852 2666 1888 hkstc@stc.group
+852 2664 4353 www.stc.group

The Hong Kong Inspection Company Ltd.

Unit B, 10/F, Block 1, Tai Ping Industrial Centre, No.57 Ting Kok Road, Tai Po, N.T., Hong Kong

+852 2666 1821 hkic@hk-ic.com
+852 2664 4353 www.hk-ic.com

The Hong Kong Certification Centre Ltd.

Unit B, 10/F, Block 1, Tai Ping Industrial Centre, No.57 Ting Kok Road, Tai Po, N.T., Hong Kong

+852 2661 2083 hkcc@hk-cc.hk
+852 2661 3181 www.hk-cc.hk

Guangxi

HKSTC (Guangxi)

108 Liangcun Rd., Wuxiang New Area, Nanning, Guangxi, China
Zip Code : 530007

+86 771 381 0731
gxstc@stc.group
www.stc.group

Heilongjiang

Heilongjiang Province Standards and Testing Company Limited

Ninth Floor, Innovation Park, Songbei District, Harbin City, Heilongjiang Province, China

+86 451 5862 8886 hljstc@hljstc.org
+86 451 5862 8886 www.stc.group

ASIA

STC Vietnam Company Ltd.

Unit 905, 9th floor, Taiyo Building, No. 97 Bach Dang, Ha Ly Ward, Hong Bang District, Haiphong, Vietnam
Zip Code : 04111

+84 225 366 8188 vnstc@stc.group
+84 225 366 8199 www.stc.group

STC Japan Company Ltd.

CONFORT III 202, 5-10-12 Nishinippori, Arakawa City, Tokyo 116-0013, Japan
Zip Code : 116-0013

+81 3 6806 6767 jpo@stc.group
+81 3 6806 6767 www.stc.group

DONGGUAN

STC (Dongguan) Co. Ltd.

68 Fumin Nan Road, Dalang, Dongguan, Guangdong, China
Zip Code : 523770

+86 769 8111 9888 dgstc@stc.group
+86 769 8111 6222 www.dgstc.group

SHANGHAI

STC (Shanghai) Co. Ltd.

130 Huashen Road, Waigaoqiao Pilot Free Trade Zone, Shanghai, China
Zip Code : 200131

+86 21 5219 8248 shstc@stc.group
+86 21 5219 8249 www.shstc.group

CHANGZHOU

Changzhou Electronic Product Quality Supervision & Inspection Co., Ltd.

19 Xinke Road, Electronic-Technology Park, Changzhou, Jiangsu, China
Zip Code : 213031

+86 519 8548 7806 czstc@stc.group
+86 519 8548 7811 www.czstc.group

Microtek Changzhou Laboratories

19 Xinke Road, Electronic-Technology Park, Changzhou, Jiangsu, China
Zip Code : 213031

+86 519 8548 7809 mayteng@thetestlab.cn
+86 519 8548 7810 www.czstc.group

NORTH AMERICA

STC USA LLC

415 Hamburg Turnpike, Suite B-1, Wayne, NJ 07470, USA

+1 862 229 6388 enquiry@stc.group
+1 862 229 6338 www.stc.group

EUROPE

STC Germany GmbH

Ohmstrasse 1, 84160 Frontenhausen, Germany

+49 8732 6381 grstc@stc.group
+49 8732 2345 www.stc-germany.eu

